

TARIKH IKLAN : 15 MAC 2021



KENYATAAN SEBUT HARGA

Tawaran adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia yang pendaftarannya masih berkuatkuasa di bawah kod bidang berkenaan bagi menyertai sebutharga berikut :-

NO. SEBUT HARGA	TAJUK SEBUT HARGA	KELAYAKAN	TARIKH LAWATAN TAPAK	HARGA DOKUMEN
UiTM/KJM/SH/01/2021	CADANGAN TAWARAN MENJALANKAN PERNIAGAAN DI UNIVERSITI TEKNOLOGI MARA CAWANGAN MELAKA KAMPUS JASIN UNTUK TEMPOH SEWAAN (1+1+1 TAHUN)	<ul style="list-style-type: none">• Kementerian Kewangan• Sijil Bumiputera	Tarikh : 26/3/2021 Hari: Jumaat Waktu : 11:00 pagi Tempat : Kafeteria Blok Pentadbiran UiTM Kampus Jasin Melaka.	RM 20.00
	No.Gerai : 30 Lokasi : Kafeteria Blok Pentadbiran	Kod Bidang : <ul style="list-style-type: none">• 040103 - Makanan Bermasak Islam dan Sijil Bumiputera		
	No.Gerai : 26 & 27 Lokasi:Pusat Persatuan Pelajar	<ul style="list-style-type: none">• 222010 - Perkhidmatan Fotostat• 020601 - Alatulis010201 - Kertas		


MOHD AZRIL SHAH ABDULLAH
Penolong Bendahari Kanan
Pejabat Bendahari
UiTM Cawangan Melaka
Kampus Jasin

1. **Dokumen Sebut Harga**

Dokumen Sebut Harga boleh didapati di Pejabat Bendahari, Bahagian Pengurusan Perolehan, Unit Panggilan Tender dan Sebut Harga, Universiti Teknologi MARA Melaka Kampus Jasin, 77300 Merlimau Melaka pada waktu pejabat Isnin-Jumaat 8.30 pagi – 4.30 petang. Dokumen tawaran boleh dibeli selepas sesi taklimat dan lawatan tapak dan hanya kontraktor-kontraktor yang datang hadir melawat tapak sahaja dibenarkan membeli dokumen sebut harga.

2. Dokumen Meja Tawaran Sebut Harga juga dipamerkan pada **26/3/2021 (Jumaat)** di Pejabat Bendahari, Bahagian Pengurusan Perolehan, Unit Panggilan Tender dan Sebut Harga, Universiti Teknologi MARA Melaka Kampus Jasin, 77300 Merlimau Melaka
3. Hanya kontraktor-kontraktor yang membawa bersama-sama **SIJIL ASAL KEMENTERIAN KEWANGAN** dalam kod bidang seperti di atas dan **SIJIL TARAF BUMIPUTERA** (jika bertaraf bumiputera) yang dikeluarkan oleh Kementerian Kewangan Malaysia dan menyerahkan **satu SALINAN (fotostat)** sijil-sijil ketika membeli dokumen sebut harga.
4. Dokumen Tawaran boleh dibeli **Selepas Taklimat Dan Lawatan Tapak** di Pejabat Bendahari Universiti Teknologi MARA Cawangan Melaka Kampus Jasin pada waktu pejabat dengan menggunakan **Wang Tunai** sahaja pada harga yang dinyatakan diatas.
5. Dokumen Sebut Harga yang telah dilengkapkan hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga di **PEJABAT BENDAHARI, BAHAGIAN PENGURUSAN PEROLEHAN, UNIT PANGGILAN TENDER DAN SEBUT HARGA, UNIVERSITI TEKNOLOGI MARA CAWANGAN MELAKA KAMPUS JASIN, 77300 MERLIMAU MELAKA** dengan menulis nombor dan tajuk Sebut Harga di sebelah kiri atas di sampul tawaran berkenaan.

Syarikat digalakkan mengimplimentasikan penggunaan e wallet boost dalam transaksi. Syarikat yang menggunakan e wallet akan diberi keutamaan

6. Tawaran Sebut Harga akan ditutup pada **9 April 2021 (Jumaat) Jam 12.00 Tengahari**